
Jaarverslag 2023/ 2024 
 
In het afgelopen schooljaar hebben we vijf keer vergaderd. Namens de ouders namen Els 
Blaauw, Lucinda Beemster en Bart Doedens plaats in de MR. Sigrid Schoen, Marjolein Kok, 
Helmuth de Wit en in de laatste vergadering Marloes Rijstenberg vertegenwoordigden het 
team van De Ark. Tjallina Libregts was adviserend lid. 
In het schooljaar 2023/ 2024 lag de focus op het onderhoud en de inrichting van de school, 
de ontwikkelingen op het schoolplein en de omgeving, het schoolplan, de ouderbijdrage, de 
ouderbetrokkenheid en -participatie, de kascontrole, de MR-verkiezingen, het zorgplan, de 
formatie en GMR-zaken. 
 
Het onderhoud en de inrichting van de school 
Meerdere keren werd er lekkage geconstateerd en telkens werd het goed verholpen. 
De speelzaal werd ingericht als extra speel- en werkruimte voor de kleuters en kinderen in 
groep 3. 
Het schoonmaken van de diverse ruimte in de school liet soms te wensen over en werd 
aangescherpt. 
 
Het schoolplan 
Er ligt een bezwaar bij de Raad van State, waardoor de bouw van de nieuwe gymzaal 
vertraging oploopt. Hierdoor vertraagt ook de ontwikkelingen van het schoolplein. 
Er is geen zicht op de verkregen subsidie, toegekend door de gemeente Schagen, voor de 
beplanting. De aanplant zal in de herfst geschieden. Het onderhoud is wel gepland. Er moet 
echter nog een goed tijdpad gemaakt worden. De subsidie voor de moestuinen is verstrekt. 
 
Communicatie 
De communicatie tussen ouders en de teamleden verliep niet altijd naar behoren. Dat is flink 
verbeterd. De communicatie bij buitenschoolse activiteiten kan en moet beter geregeld 
worden. 
 
Kascontrole 
De kascontrole werd uiitgevoerd door Bart en Helmuth. De begroting en realisatie werden 
goedgekeurd. 
 
Jaarplan 
UIt het schoolplan komen speerpunten. In het schooljaar 2023/ 2024 lag de focus op: 

- het verbeteren en intensiveren van het samenwerken met externen 
- werken met leerpleinen 
- eigenaarschap 
- verdere ontwikkeling van executieve functies 
- aandacht voor het IGDI-model 
- de zoektocht naar een nieuwe taalmethode 
- versterken van didactische en pedagogische partnerschap van ouders 
- implementeren van burgerschap 
- verdelen NPO-gelden 
- optimaliseren van het logboek 
- verder ontwikkelen van het samenwerken met Kappio 

 



OWG 
Omdat de reserves op de rekening van de OWG slinken, is er besloten om zowel de 
kampbijdrage als de ouderbijdrage te verhogen naar 45 euro per leerling. Ouders van 
kinderen die tussen 1 januari en 1 mei instromen, betalen 22,50 euro per leerling voor de 
ouderbijdrage. De kosten van het huren van het Scagon-theater worden voortaan betaald uit 
het cultuurbudget. 
 
Tjallina 
We hebben aan het einde van het schooljaar afscheid genomen van onze directeur. Na een 
sollicitatieprocedure werd Stephanie Hoekstra aangenomen als nieuwe directeur van De 
Ark. Namens de MR zat Bart in de sollicitatiecommissie. 
 
Verkiezingen 
De termijn van Bart zat erop. Nieuwe verkiezingen werden uitgeschreven. Uiteindelijk bleek 
alleen Bart verkiesbaar. Hij gaat op voor zijn tweede termijn. 
 
Zorgplan 
Het zorgplan heet al een tijdje het Schoolondersteuningsprofiel (SOP). Het plan werd ter 
inzage voorgelegd. 
 
GMR 
Els heeft namens de MR een GMR-bijeenkomst bijgezeten. Op de bijeenkomst werd oa. 
gesproken over de communicatie tussen de MR en de GMR. 
 
Formatie 
Ook in het schooljaar 2024/ 2025 werken we met 5 groepen op De Ark.Groepen 1/2, 2/3, 
4/5, 6/7 en 8. Alle teamleden kunnen werkzaam blijven. 
 
Team 
We blikken terug op succesvol verlopen schoolkampen, schoolreisje, afsluiting van de 
Kinderboekenweek, sinterklaasfeest, kerstviering, paasviering en Voorleesdagen 
 
Evaluatie jaarplan 
De doelen van het jaarplan zijn aardig behaald. Twee speerpunten worden doorgeschoven 
naar het volgende schooljaar: rekenen en thematisch werken. 
Vanaf 2024/ 2025 wordt er gewerkt met een nieuwe taalmethode, Taaljacht. Er is  
gewerkt aan de verdere ontwikkeling van de leerpleinen en de eigenaarschap van 
leerlingen. Het team heeft ook gewerkt aan het optimaliseren van het invullen van het 
logboek en het versterken van het IGDI-model. 
 
Zaken die worden doorgeschoven naar 2024/ 2025 

- wederom koffieochtenden plannen voor ouders 
- versterken ouderparticipatie 
- Updaten van de website 
- plan betreffende de beplanting en verdere ontwikkeling van het schoolplein, inclusief 

de inzet van ouders 
 


